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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban szakadt, szennyezettnek tűnő kesztyűk 
érkeztek a kórházakba?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  nepszava.hu  portálon  megjelent  „Szakadt,  szennyezettnek  tűnő  kesztyűk  érkeztek  a
kórházakba„ című hír szerint nem megfelelő eszközök kerültek a kórházakba:

„Helyenként sárgás foltok, itt-ott szakadások láthatók azokon az egyszer használatos kesztyűkön,
amiket kedden csomagolt ki egy kórházban dolgozó orvos. 

Azt írta, korábban nem találkozott ilyen típusú elszíneződéssel, de a fotók alapján szerinte ezek a
kesztyűk  pont  úgy  néznek  ki,  mint  azok  az  újnak  tűnő,  valójában  használt,  esetenként  véres
gumikesztyűk, amikből több millió kerülhetett az Egyesült Államokba. A CNN októberben számolt
be arról, hogy Thaiföldön bezártak egy üzemet, mert szennyezett kesztyűket festettek át kékre, hogy
aztán exportálják őket. Több hasonló gyár még mindig működhet az országban. 

A videón látható dobozról nem derül ki, honnan érkezett, csak a méret szerepel rajta. Megkérdeztük
az  Országos  Kórházi  Főigazgatóságot,  hallottak-e  a  kesztyűkkel  kapcsolatos  problémákról,  és
érkezhetett-e Magyarországra a szennyezett thaiföldi kesztyűkből. Egyelőre nem válaszoltak.”

 

Kérdezem Önt:

Valóban szakadt, szennyezettnek tűnő kesztyűk érkeztek a kórházakba?
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